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Närvarande: Johan Nilsson, JN. Anders Eriksson, AE.  

Magnus Larsson, ML. Jan Larsson, JL. 

 

Hur går älgjakten?  

LST tycker att det fungerar bra i ÄFO 2. Totalt är det 260/518 älgar fällda fram till 11/11 i ÄFO 

2. 82 tjurar, 66 kor, 112 kalvar. Diskussioner runt jakten fördes och alla var överens om att 

det var viktigt att få till ett samrådsmöte med ÄSO för att höra hur det ser ut. 

 

Hur går kronviltsjakten? 

Jakten ser ut att flyta på utan större problem. Lite prat om att det är viktigt att få in OBS 

även på kronvilt. 

 

Hur ser älgobsen ut? 

I dagsläget så ligger tjurandelen på 0,33. Målet är satt till 0,4. Reproduktionen ligger på 0,58 

kalv/hondjur.  

Målen inom ÄFO är att få till en älgstam i balans med så bra kvalité som möjligt. Långsiktiga 

mål är att få upp reproduktionen och hållen en tjurandel på 0,4 tjur/vuxen älg. 

 

Samrådsmöte. 

Det är viktigt att ÄFO får till ett samrådsmöte med samtliga ÄSO och LST. Målet är att hålla 2 

samrådsmöten under året. Första är planerat till den 2/12 i Floda Sockenstuga. Kallade blir 2 

representanter från varje ÄSO. 

 

Övriga frågor. 

Inget direkt övrigt togs upp men det diskuterades om att det behöver bli bättre ordning på 

när planerna ska vara inlämnade för att arbetet med planerna ska bli så effektivt som 

möjligt. 

 

 

Johan Nilsson   Ärla 2021-11-20 


